
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 2/2024 

Datum konání:   20. 3. 2024, Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV (odchod ve 12:15 hodin) 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ, Hobby minimum 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8.  Galavečer 

9.  Zvýšení kvalifikace 

10.  Žádost o přesun závodů 

11.  Bod Sazebníku ČJF, dokumenty, řády, pravidla, vzdělávání 

12.  Seznam školitelů 

13.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 vznik nových subjektů – Team Roman Šafrata, Valletuna Invest, Kateřina 

Matějovská, JK Seletice. 

 přestup subjektů JK Stáj Accos z oblasti A, Recutech s.r.o. z oblasti F 

 žádost o uznání švýcarské jezdecké licence – Nikol Marie Rodriguez, č. licence 

J16C1. Žádost byla s kladným doporučením se všemi podklady předána ke 

schválení VV ČJF 

 udělení bronzového výkonnostní odznaku – I. Drbalová (B3400). 

 

 



 

2. Vzdělávání 

 

OV konstatoval, že revizním rozhodnutím VV ČJF byly schváleny zvýšení kvalifikací – 

Národní rozhodčí skoky pro Janu Holíkovou, Sandru Horákovou Bejšákovou a Šárku 

Pospíšilovou, dále pak Specialista – skoky pro Martina Blažka (B3122). 

 

OV uspořádal refreshing pro rozhodčí – pravidla skoková, všeobecná, zdravověda v termínu 

8. 3. 2024 v aule Spartakiádního stadionu na Strahově. Účast – 54 osob. 

Po odebrání funkce školitel M. Blažkovi byli skokovou komisí ČJF jako školitelé doplněni 

Ing. R. Šalek a R. Bauer s poznámkou, že díky pozdnímu oznámení této skutečnosti uhradí 

ČJF část nákladů na školitele, a to ve formě proplacení CP. 

 

OV dále zadal do JISu školení pro nové zpracovatele výsledků v programu Hubertus. Termín 

12. 3. 2024 musel být z osobních důvodů školitele D. Bendáka zrušen a v době jednání OV 

probíhala diskuse o přesunu této akce na nový termín. Předjednáním pověřena J. Holíková. 

Po ověření, zda bude současně probíhat informace o tvorbě rozpisů bude postupováno dál. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV dále jednal o bodu z nově upraveného Dokumentu vzdělávání v ČJF, a to refreshing 

Instruktorů (cvičitelů). OV plánuje tento refreshing v termínu OCM skoky, agendou 

pověřena Mgr. K. Vašáková, MBA. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV dále jednal o splnění kvalifikace stavitel II. třídy pro D. Vacka po doplnění praxe. Řešením 

této situace je pověřen V. Drbal. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 5. 4. EquiStable Korycany – hl. komisař Ing. M. Janošíková, komisaři I. Hůlková, 

J. Holíková, náhr. J. Nosková 

 12. 4. Ptýrov – hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. M. Drbal Burešová, Ing. P. 

Bůžková, náhr. M. Moudrý 

 17. 4. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, M. Brychtová, náhr. 

J. Holíková 

 29. 4. Čtyřkolák – hl. komisař J. Nosková, komisaři Mgr. K. Vašáková, MBA,             

Mgr. J. Perníčková, náhr. J. Holíková 

 15. 5. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Holíková, Ing. P. Bůžková, 

náhr. J. Nosková 

 



 

OV schvaluje nové termíny ZZVJ Heroutice – 11. 6. a 20. 8. 2024. 

 

OV schvaluje navržený termín vzorových zkoušek Hobby minimum, které proběhnou 

v Kovárech v termínu 18. 4. 2024 od 15:00 hodin. Akce bude zadána do JISu ve dvou 

odděleních, jedno pro zájemce o složení této zkoušky, druhá pro pořadatele, trenéry, 

instruktory a zájemce z řad veřejnosti. Cena pro zájemce o složení zkoušky bude 500,- Kč, 

pro účastníky semináře bude zdarma. 

Obecné pokyny pro pořadatele Hobby minima – určení výše poplatků od účastníků přísluší 

pořadateli. Oblast uhradí náklady na dva komisaře a zdravotníka, na toho maximálně 1500,- 

Kč. Minimální počet přihlášených ke zkoušce – minimálně 10 osob. Komisaře jmenuje oblast. 

Hobby licence je zdarma, za zkoušky Hobby minimum je stanoven poplatek 500,- Kč. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV schválil zařazení J. Holíkové (C0428), Ing. P. Bůžkové (B0630) a Mgr. J. Perníčkové (B0074) 

jako hlavní komisaře ZZVJ. Dále schválil zařazení S. Horákové Bejšákové (A1034) jako 

komisaře ZZVJ. Agendou ke schválení je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

4. Ekonomika 

Byly schváleny faktury za náklady galavečera ve výši 21 000,- (taneční skupina, ozvučení, 

projekce, záznam), dále pak 30 000,- Stáj Václav Kolín za přípravu akce, úhrada za pozvané 

– vyhodnocené sportovce STČ oblasti. 

 

Návazně na plánované jednání Rady ČJF a požadavky VV na téma použití poplatku za start 

15,- Kč, se OV rozhodl následně: 

„OV Středočeské oblasti zvážil reálnou situaci a několik možností včetně rizik. Agendu 

vybírání poplatku považuje stále administrativně náročnou, neboť provází mnoho úkonů a 

výjimek, které nelze zcela automatizovat a je nutné je řešit ručně, dle předchozího roku 

vyplývá, že mnoho navazujících témat není dořešeno (hobby, mistrovství, úrovně závodu….). 

Současně problematika naráží na to, že nelze objektivně nastavit výši částky, se kterou se 

má v sezoně pracovat. 

OV tedy navrhuje, aby byl poplatek za start zrušen, případně na sezonu 2024 jeho 

inkasování pozastaveno. Pro jednání nejprve hlasovat o zrušení, poté případně o 

pozastavení. 

Pokud i tak bude tato agenda nadále pro rok 2024 pokračovat, OV navrhuje, aby 

rozpočtovaný příjem byl rozdělen po oblastech dle aktuálního seznamu závodů v JISu 

(hledisko počet závodů nebo závodních dní), a na jeho využití pak dle jednoduše 

nastavených parametrů příslušný oblastní výbor“. 

 

Majetek ČJF pro využití na závodech oblasti – prezentaci informací zajistí sekretářka oblasti: 

- Háky jsou evidovány a aktuálně přiděleny pro potřeby závodů dle 

kalendáře – převzaly odpovědné osoby. Evidence a požadavky u 

sekretářky. 



- Fotobuňky jsou předány a po zaškolení zpracovávatelů a jejich oživení 

bude donastaven režim jejich využití, zatím převzala Ing. Bůžková. 

- Sekretářka oblasti je osobou, která zodpovídá a administruje využití 

jednoho ze závodních setů pro parkur – vozíku. Režim a podmínky 

zapůjčování bude oznámen pořadatelům, je nutno ověřit a uveřejnit, co 

vše vozík obsahuje, a zda i sadu fotobuněk. 

 

OV vypracuje a předá žádost na stř. KÚ, podpora sportu. Agendou je pověřena Ing. P. 

Bůžková. 

 

OV konstatuje jmenování Ing. P. Bůžkové do ekonomické komise ČJF. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM 

 

Mgr. K. Vašáková, MBA seznámila OV s aktuálním děním ohledně pořádání a financování 

OCM pro rok 2024. Do příštího jednání OV zaktualizuje směrnice pro pořádání aktivit OCM 

v oblasti, včetně termínů a rozpočtu. 

Sekretářka oblasti zadá do JISu OCM 2024 za naši oblast, kde bude uveden seznam 

frekventantů (dodá K. Vašáková). 

Plánován je oblíbený PonyCamp, bude upravena věková hranice účastníků. 

Umístěný campu bude v Hořovicích. 

 

OV dále jednal o žádosti JK Přeštěnice na příspěvek pro frekventanty STČ oblasti na dvou 

bězích soustředění všestrannosti v termínech 20. – 21. 2024 a 8. 5. 2024 s R. Pokorným a    

K. Vaňkovou. OV rozhodl o podpoře 2000,- Kč/jezdec STČ oblasti do 21 let věku včetně. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

6. SJL 

Proběhla diskuse o definitivních termínech a pořadatelích sezony SJL 2024, vše bude 

zveřejněno na webu oblasti a Středočeské jezdecké ligy. 

Středočeská Stylovka 2024 (Stylový pohár B) – i tyto termíny budou uveřejněny na webu. 

Stylovka proběhne ve spojení s oblastí Praha, kdy dojde i k dělení nákladů. 

Dále proběhlo finální jednání ohledně STP SJL ve všech disciplínách. I tyto budou zveřejněny 

na webu. 

Sekretářka oblasti požádá zástupce Sedlářství Libich o zpracování nabídky na věcné ceny 

s prezentací SJL (náhrada podsedlových deček). 

OV dále jednal o podpoře spřežení SJL a shodl se na přidělení částky 50 000,- Kč jako 

podporu disciplíny. Za podporu účastníků odpovídá garant disciplíny, J. Ziegler. Současně 

se zasláním informace bude osloven, k zaslání návrhu na použití částky. 



 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

 

7. OM, MČR 

 

OV rozhodl o místě konání OM pony drezura., a to v termínu 15. – 19. 5. 2024 ve 

Zduchovicích.  

 

Novinkou OM pony skoky budou družstva.  

 

Sekretářka oblasti je pověřena zpracováním seznamu s potřebnými počty flotů, medailí a 

upomínkových předmětů, následně zašle k objednání předsedovi oblasti. 

 

OV schválil STP 2024, dokument zpracuje Ing. P. Bůžková, jeho zveřejněním na webu oblasti 

je pověřena sekretářka. 

 

OV dále jednal o možnosti nákupu trik pro účastníky MČR, jejich úpravě v souladu 

s moderním materiálem a designem. V sezoně 2024 budou pořízeny dva typy – nový bude 

distribuován postupně a v unikátním režimu.  

Mgr. Vašáková zaslala členům OV zaktualizované nabídky a vizualizace, celkový počet cca 

50 trik proběhne objednáním přes sekretářku oblasti. 

 

Sekretářka oblasti dále informovala o objednávce modrých trik (model minulých let), které 

budou distribuovány na všech ostatních MČR. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. Galavečer 

 

OV shrnul průběh Galavečera oblasti se závěrem, že průběh večera byl zdařilý. 

OV odhlasoval proplacení předložených faktur (viz bod Ekonomika). 

Předseda oblasti seznámil OV s plánovaným termínem pro rok 2025, a to 22. 2.  

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

9.  OV schvaluje udělení licence na velké koně pro Týnu Vyskočilovou (J117G), která splnila 

podmínky jejího udělení. 

Podáním žádosti k VV ČJF je pověřena sekretářka oblasti. 

 



HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

10.  OV schvaluje žádost JK Vacek o změnu místa a termínu pořádání závodů z 22. 6. 2024 

Páterov na 15. 6. 2024 Hradištko. Pořadatel zůstává stejný. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

11.  OV konstatuje nesrovnalost v Sazebníku ČJF, týkající se přestupu osoby v termínu ledna a 

února, kdy při přestupu s úhradou členství je přestup osoby zdarma, v případě pouze 

přestupu osoby je tento krok zpoplatněn částkou 500,- Kč. OV se domnívá, že by tento krok 

měl být sladěn – tzn. přestup v tomto období zdarma, nebo zpoplatněn. OV preferuje 

přestup osoby v lednu a únoru daného roku bez poplatku.      

 

OV pověřil M. Blažka k přezkumu stávajících dokumentů, pravidel a řádů. Nadále také 

pokračuje v práci při přípravě Stanov ČJF. 

 

OV pověřil Mgr. K. Vašákovou, MBA revizí dokumentu vzdělávání, nadále pokračovat ve 

spolupráci s komisí vzdělávání.  

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

12.  OV procesně nesouhlasí se seznamem školitelů. Žádá VV ČJF o zdůvodnění vyškrtnutí ze 

seznamu školitelů p. M. Blažka a p. V. Drbala. 

 

13.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


